
Fra: Atle Dingen 
Sendt: mandag 27. august 2018 13.21 
Til: Linda Hammersvik Folkestad 
Emne: VS: Kapasitet, Storavatn,mm 
 
Hei! 
 
Legg du denne inn på saka der du lagra e-posten tidligare i dag? 
 
Mvh Atle 
 

Fra: John Bauge  

Sendt: mandag 27. august 2018 13.19 

Til: ghj@radgivende-biologer.no 

Kopi: engr@advokatgrande.no; Eirik Schütz; Atle Dingen; Arne Eikefet; Arne Helgesen 
Emne: Kapasitet, Storavatn,mm 

 
Hei. Viser til dine spørsmål til Atle dingen og Arne Helgesen, VA-sektor i Lk,-om kommunen sitt 
drikkevanns-uttak i dag, i forhold til hva –hvor mye vann smoltoppdrettet på Nesfossen kan «ta ut». 
Dette er et foreløpig svar, og der utgangspunktet for Nesfossen sitt uttak- er kjøpsavtalen med Lindås 
k der det står at Lk har prioritet i forhold til sitt bruk i vannverks-sammenheng. Sommeren i år viste til 
fulle at fiskeoppdrettet må redusere sitt forbruk-direkte fra Storavatn, og få på plass anlegg for 
resirkulasjon, O2-anlegg, mm. Lk vil bruke litt tid for sine forbruksberegninger, på kort og lengre sikt, 
og at dagens forbruk dermed ikke er noen målestokk. Håper for forståelse for det. Mvh John Bauge, 
rådgiver, Lk 
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